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Abstract (en)
Luggage, of the type comprising elastic straps intended to hold the carried objects, characterised in that each strap end (14) is fixed to the wall of the
suitcase by means of a fixing piece (15), the said piece comprising an anchoring position (17) and at least one hook (16, 18) provided with slot (19)
in which the strap (14) can be passed in order to modify its position in height with respect to the bottom of the suitcase. <IMAGE>

Abstract (fr)
Bagage, du type comportant des sangles élastiques destinées au maintien des objets transportés, caractérisé en ce que chaque extrémité de
sangle (14) est fixée a la paroi de la valise au moyen d'une piece de fixation (15) ladite piece comportant une position d'ancrage (17) et au moins un
crochet (16, 18) muni d'une fente (19) dans lequel on peut faire passer la sangle (14) pour modifier sa position en hauteur par rapport au fond de la
valise.
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